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que té, en funció de les assignatures, la relació interna en 
els seus companys de classe i, per tant, i del conjunt de l’es-
cola o institut . I, per tant, seguirem treballant d’esta manera i, 
evidentment, col·laborarem per tal de mirar quina és la millor 
manera de millorar . Si hi ha alguna arbitrarietat, com deia 
vosté, evidentment que això no passe i que puga millorar-se 
el seu accés .

Per tant, donar-li les gràcies també per haver fet aquesta 
pregunta i al col·lectiu per estar ací present i voluntat per a 
col·laborar .

Gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

A continuació la pregunta 651, que formula l’il·lustre dipu-
tat Juan Carlos Caballero, en nom del Grup Parlamentari 
Popular, a l’honorable conseller d’economia sostenible .

El senyor Caballero Montañés:

Gracias, presidente .

Señor conseller, el Servef navega a la deriva, sólo con un 
rumbo: el azar . Están esperando ustedes a que las cosas 
funcionen como hasta ahora, simplemente por inercia .

Pero a mi grupo, señor conseller, esta situación le preocupa . 
Usted me dijo en la última intervención que siempre utilizaba 
«el text com a pretext per a fer un totum revolutum per atacar 
la gestió en un titular o en un tuit» .

Preste atención a los datos que le voy a dar, no son ningún 
titular ni ningún tuit .

Primero, en formación . La oferta formativa del Servef, que 
cualquiera de nosotros, cualquiera que está en la calle puede 
buscar a través de un ordenador, pues si entra a ver la forma-
ción encontrará como en Castellón, únicamente para 2017 
tiene siete cursos; en Valencia, 2 cursos; en Alicante, 2 
cursos .

Señor conseller, ¿cree que esto es admisible? ¿Cree que ahora 
desde que gobiernan ustedes los desempleados valencianos 
ya no necesitan formación en la Comunidad Valenciana?

En segundo lugar, fomento del empleo . Avalem Joves, 
Avalem Joves, ese gran programa, ¿no?, que iba a ser un 
antes y un después en las políticas de la creación de empleo 
en la Comunidad Valenciana, que anunciaron a bombo y 
platillo, con más de 200 millones de euros . ¿Sabe en qué se 
concreta? En que en 2016 no ha habido ayudas ni subvenci-
ones al emprendimiento juvenil . ¿Sabe en qué se concreta? 
En que una de las convocatorias estrellas que tenía para 
contratar, para incentivar la contratación de los jóvenes, se 
ha resuelto únicamente con la contratación de 50 personas 
a jornada completa .

Señor conseller, de 3 millones de euros, ustedes se han 
gastado 460 .000 . El 15% . De 10 euros, ustedes se han 
gastado uno . De 10, uno . ¿Qué pasa con los nueve restantes? 
¿Eso es buena gestión, señor conseller?

Señor Climent, Avalem Territori . Otra de las grandes prome-
sas y otro de los grandes programas de esta conselleria . ¿En 
qué se concreta en el presupuesto para 2017? Pues en una 
colaboración para el desarrollo del plan Avalem Territori, 
en 300 .000 euros a tres universidades públicas . Y digo yo, si 
ustedes subcontratan el desarrollo del plan a unas univer-
sidades, entonces, ¿qué hacen ustedes? ¿Para qué les pagan 
ustedes?

Señor conseller, estos son unos ejes fundamentales, que a mí 
personalmente y a mi grupo nos lo parece, la formación y el 
empleo para los desempleados . No me extraña que nadie en 
el Servef quiera hacerse responsable de estos resultados . 
¿Sabía que desde que ustedes gobiernan han dimitido hasta 
tres subdirectores generales en el Servef? No me extraña que 
ningún funcionario quiera hacerse cargo de estos resulta-
dos . ¿Usted lo será? ¿Usted se hará responsable de los resul-
tados que tenga el señor Nomdedéu en el Servef?, si es así . 
Y no si no es así, ¿por qué lo sigue manteniendo y lo sigue 
respaldando?

¿Qué plan tiene, señor conseller, para el Servef?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Caballero .

Honorable conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Sí . Gràcies, senyor president .

Senyor diputat .

Senyories .

Seguix fent el mateix, eh? Vull dir, vosté sempre agarra el text 
com a pretext i, si no, vaig a llegir la pregunta . Diu, «sobre 
els eixos principals sobre els quals s’estructurarà l’acció del 
Servef per a 2017» .

Anem a vore, vosté simplement s’agarra de dades concretes, 
que probablement no li podré rebatre, eh?, perquè a més eixa 
informació li la passe jo, eh?, li la passe jo mateix .

Però sí que vaig a dir-los que tenen poca vergonya, poca 
vergonya, a més d’incompetència i roïns gestors . I ara els 
explicaré per què, els explicaré per què .

Generalment açò ve del programa operatiu i del fons social 
europeu, bàsicament al que vosté està referint-se . No està 
parlant de diners propis, està parlant d’açò .
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I he dir-li una cosa ben clareta perquè l’escolten d’una vegada 
per totes . Vam salvar 400 milions d’euros de l’anterior pla 
operatiu, 400 . Huitanta que els perdien, però Brussel·les 
anava a llevar-nos tot el pla operatiu, 400 milions d’euros 
de gestió per a la formació i l’ocupació, per ser uns incom-
petents, per gestionar fatal tot el tema de polítiques actives 
d’ocupació . I això ha hagut de ser este govern el que ho salve . 
Eixa és la primera .

I segon . Per mirar-nos en lupa, perquè estan mirant-nos en 
lupa, resulta que no vam poder tenir aprovat fins el 2016, fins 
el 2016, el programa operatiu . I, per tant, mínimament han 
perdut dos anys per a poder traure eixes ajudes . La sort que 
tenim és que les podem traure d’enguany i l’any que ve i l’altre .

Per eixa és una realitat que vostés deurien saber . I a més a 
més la paralització del govern central que ha tingut contínu-
ament, respecte les polítiques actives d’ocupació, enfront 
dels diners que havien de vindre del Sepe a les diferents 
comunitats autònomes paralitzades, paralitzades . Gràcies 
que vostés en estos moments no tenen majoria, gràcies que 
no tenen majoria, i a la proposta de les comunitats autòno-
mes, el dia 23 de desembre de 2016 aproven el reial decret 
per a tirar endavant la garantia juvenil . Torne a repetir, 23 de 
desembre de 2016 . Vergonya, cavallers, vergonya, que diu el 
meu company Baldoví, vergonya! (Aplaudiments) Vergonya!

I, mire, no vaig a entrar amb més detalls . La realitat és 
eixa . I per culpa, per culpa de la nefasta gestió que s’ha fet 
des del govern central, la ciutadania i els valencians i les 
valencianes tardaran més en poder tindre eixos diners per a 
tirar endavant les polítiques actives d’ocupació i de formació 
i d’inserció laboral .

Per tant, reflexionen, reflexionen, perquè vostés són els 
que realment estan fent molt de mal a les polítiques actives 
d’ocupació . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Senyor Caballero, té 47 segons, però pot reformular, apro-
fundir en la pregunta .

El senyor Caballero Montañés:

Muy bien . Muchas gracias, presidente .

Señor conseller, ven ustedes siempre la culpa…, no, siempre 
es de otros . Ya le digo, no mire hacia otro lado, la culpa de su 
incompetencia simplemente la tienen ustedes, porque no 
saben gestionar (aplaudiments), porque no quieren o porque 
no les da la gana ponerse a trabajar . Esa es la realidad, esa es 
la realidad .

Ahora resulta que porque ustedes no gestionan las órdenes, 
no convocan las ayudas, no dan subvenciones a los empren-
dedores, no hacen programas de formación para los jóve-
nes… ¿Por qué? Por la culpa del PP . ¡A ver!, por favor, señor 
conseller, seamos mucho más rigurosos .

Avalem Territori, se lo he dicho . Ustedes dan 300 .000 euros 
para el desarrollo del plan . (Veus) Oiga, es que no están 
saliendo muy caros a los valencianos tener su Consell si 
luego lo subcontratan . ¿Están diciendo que ustedes son 
prescindibles?

Avalem Joves, ya lo he dicho, y usted no puede decir que 
la culpa es de otro . De los diez euros que ponían, uno va a 
gastarse…, unos han ido realmente a lo que iban; nueve se 
han perdido . ¿Cómo discute eso? Eso es su gestión . Eso ni es 
el Gobierno de España, ni es el Partido Popular, ni es Europa . 
Eso es su gestión . ¿Se ha gestionado bien? (Veus)

Y, por último, uno de los pilares fundamentales a los que 
me refería en mi pregunta, y usted no ha mencionado, 
es a la orientación laboral . Señor Climent, ¿cómo? Señor 
Climent, ¿cuándo? Si no es por el Partido Popular, 120 
orientadores laborales hubiesen sido despedidos a fecha 
de diciembre de 2016 .

Le pregunto, señor conseller: ¿qué está haciendo su conselle-
ria para dar cumplimiento a la ley de acompañamiento que 
establece la creación de la escala de orientación laboral del 
Servef?

Consultado el anteproyecto de ley, lo tengo aquí, consultado 
el anteproyecto de ley de función pública, no dice nada de la 
creación de esta escala, nada . ¿Puede asegurar usted…

 
El senyor president:

Senyor Caba…

El senyor Caballero Montañés:

…que la ley de función pública recogerá la escala de orien-
tación laboral con las 120 plazas o con la nueva ley harán 
que dicha disposición local quede sin efecto, señor conseller? 
Porque eso sería un fraude y eso sería un nuevo engaño a los 
orientadores laborales .

Espero que me conteste y no me derive a la señora Bravo .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Caballero .

Senyor conseller .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Ho contemplarà, ¿eh? Tinga-ho això clar .

Però –torne a repetir, torne a repetir–, més de 50 milions, 
més de 50 milions no s’han pogut executar pel que els acabe 
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de dir . Perquè el govern central ha fet el que a ell li ha donat 
la gana quan realment tenia majoria i ho ha paralitzat .

Torne a repetir, el 23 de desembre de 2016 és quan aprova el 
reial decret . I això ens ha fet molt de mal . I que vosté utilitze 
este matí una PNL per a poder dir que s’ha executat zero, 
simplement i deixar-ho d’eixa manera, em resulta vergonyós, 
mínimament vergonyós .

Per tant, si vostés mínimament hagueren fet els deures, ara 
estaríem parlant d’una altra manera i estaríem executant més 
de 50 milions dels fons social europeu i del programa opera-
tiu europeu . Eixa és la qüestió .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor conseller .

A continuació, ja serà l’última pregunta, que formula la 
il·lustre diputada Rosa María García, en nom del Grup 
Ciudadanos, al conseller d’economia .

Quan vosté vullga .

 

La senyora García González:

Muchas gracias, señor presidente .

Voy a mejor . Esta es la última ya .

Bueno . Señor conseller, el sector cerámico en general y el 
azulejero en particular a día de hoy crece y genera riqueza, y 
esto pese a la falta de ayudas del Consell .

Pero a pesar de los datos que le indican claramente la conso-
lidación del crecimiento del sector, el mismo se encuen-
tra desamparado no solamente en el ámbito nacional, sino 
también en el ámbito autonómico, resultando la inobservan-
cia de esta última hacia el sector azulejero especialmente 
relevante, porque no existe una política industrial en clave 
autonómica definida a medio y a largo plazo, tal y como se ha 
venido reclamando por parte de este sector industrial .

No obstante estas reclamaciones, el Consell apenas se ha 
ocupado de abordar las problemáticas que afectan al clúster 
cerámico y que competen a La Generalitat . Y como prueba 
de ello, voy a resumir cronológicamente lo sucedido en este 
sector .

En el 2016, en febrero, el presidente Ximo Puig se reunió con 
la junta directiva de los fabricantes de cerámica para prome-
terles la constitución de la mesa de trabajo del azulejo en un 
plazo de un mes . Eso, sumado a los acontecimientos poste-
riores, me hace pensar que menos mal que el presidente 
es castellonenc . En mayo, el conseller de Hacienda y Modelo 
Económico, Vicent Soler, dice en Castellón que no se va a 
poner en marcha ningún plan de reindustrialización porque 
no hay un duro .

En 2017, en enero, el día 13, hace nada, el sector critica la 
falta de visibilidad de la industria para el bipartito del Consell 
porque en unos días se cumple el año sin activar la prome-
tida mesa del azulejo . Ese día 13, por cierto, cayó en viernes, 
puse al lunes siguiente, día 16, nuestro Grupo Ciudadanos ya 
registramos la pregunta que hoy nos ocupa .

Y el día 31 de enero, el señor Climent anuncia que convo-
cará –loado sea el dios de la baldosa– la mesa del azulejo para 
febrero que nos ocupa, a las puertas, por cierto, de Cevisama . 
Al parecer, lo anuncia en una reunión con representantes del 
sector azulejero, aunque no nos consta que todas las asocia-
ciones estuvieran representadas en esa reunión .

Por todo ello, y a pesar de que la pregunta puede parecer 
anticuada, caduca o incluso absoluta, le pregunto: ¿cuándo 
se va a poner en marcha la mesa del azulejo, tal y como se 
comprometió el Consell hace más de un año?

Muchas gracias .

El senyor president:

Moltes gràcies, il·lustre diputada .

Honorable conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, senyor president .

Senyora diputada . Senyories .

Pràcticament vosté se l’ha contestada la pregunta .

Jo l’únic que sí que vullc dir-li és que el sector del taulell té 
una gran importància per al conjunt de l’economia del nostre 
territori . I això de tots és sabut . I per a este govern i per 
aquesta conselleria, tinc de dir-li que hem estat treballant 
des del primer moment en contacte directe amb el sector .

I la contestació de manera directa és que este mes de febrer, 
probablement la setmana que ve, es constituïsca la mesa del 
taulell . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor conseller .

La senyora García González:

Afortunadamente, tenemos el derecho a réplica y entonces 
voy a continuar, señor conseller .

Mire, más allá de que no han cumplido ustedes el plazo indi-
cado para la constitución de la mesa del azulejo, la pasividad 


